
versie: 22022018

0 Datum vd toezegging portefeuillehouder Toezegging

stand van zaken afdoeningstermijn

1 11-nov-14 wethouder Smidt toegezegd wordt dat de wethouder met een voorstel zal komen tot wijziging van 

de APV. De fracties kunnen vooraf suggesties doen tot (mogelijke) deregulering. 

Deze suggesties zullen worden meegewogen bij een advies dat via de reguliere 

weg - via de commissie - aan de raad zal worden aangeboden.

Themabijeenkomst geweest op 

19 april 2016, krijgt na de 

zomer vervolg met als 

onderwerp: Deregulering APV. 2e kwartaal 2018

2 5-jul-16 wethouder 

Geertsma

Met alle betrokken partijen zal er in 2017 een nieuwe visie op bermbeheer worden 

ontwikkeld. Hierin zullen de kaders worden gesteld en de financiële middelen 

moeten zijn opgenomen. De raad zal hierbij tijdig om inbreng worden gevraagd.

Overleg met stakeholders is 

opgestart. Afronding 2e 

kwartaal 2018 2e kwartaal 2018

3 5-jul-16 burgemeester Jager Er zal actief richting de betrokken verenigingen ca worden gecommuniceerd over 

de mogelijkheid via de landelijke verenigingen een kosteloos VOG aan te vragen. 

Verder zal er worden gekeken op welke wijze er maatwerk (drempelverlagend) 

kan worden geleverd bij de individuele aanvragen om een VOG.

4 5-jul-16 wethouder Van 

Schelven

Ten aanzien van de motie grens 120% minimumniveau is hij bereid de Taskforce 

een onderzoek te laten doen naar de omvang van de groep, die in financiële 

problemen komen op basis van de huidige regelingen.

Dit onderzoek is niet 

uitvoerbaar. Mogelijk dat de uit 

te voeren armoedemonitor meer 

inzicht kan verschaffen in deze 

vraag. We verwachten dat de 

monitor in het 2e kwartaal 2018 

is afgerond. 2e kwartaal 2018

5 8-nov-16 wethouder 

Geertsma

Kwaliteitsplan Openbare Ruimte: Toegezegd wordt een notitie waarin verwoord 

zal zijn wat de extra kosten, vanuit maatschappelijk perspectief, zullen zijn van 

extra veegrondes, extra onderhoud van begraapplaatsen, en recreatieve fietspaden 

ect. Deze notitie zal begin 2017 aan de commissie worden aangeboden.

Door intensieve 

interactie/werkvorm enige 

vertraging 1e kwartaal 2018

6 8-nov-16 wethouder 

Geertsma

Privatisering en verzelfstandiging van de sportaccommodaties: De vraag is of 

deze nu de oplossing zijn voor de toekomstbestendige sportvoorzieningen. Hij wil 

graag in de loop van 2017 de commissie Sociaal Domein betrekken bij deze 

zoektocht.

Onderzoek is gestart. 

Gesprekken met 

belanghebbende partijen zijn 

ingepland. Rapportage wordt 2e 

kwartaal 2018 verwacht. 2e kwartaal 2018

Hieronder treft u een overzicht van de openstaande toezeggingen die door de collegeleden in de raadsvergaderingen zijn gedaan. Toezeggingen die sinds de vorige keer 

zijn voldaan, worden van dit overzicht verwijderd. Toezeggingen die in één van de commissies zijn gedaan komen op het overzicht van de betreffende commissie. Ook 

aangenomen moties zullen op deze lijst worden opgenomen.



7 31-jan-17 College Motie vreemd aan de orde over actualisatie Nota verbonden partijen: De 

voorzitter stelt voor het college opdracht te geven de nota verbonden partijen te 

actualiseren en de in de motie genoemde onderdelen hierbij te betrekken, de 

ontwerpnota te bespreken in de commissie en vervolgens door de raad te laten 

vaststellen. 

Hoofdlijnen Nota Verbonden 

Partijen gepresenteerd in 

Commissie FDM van 09-01-

2018. De Nota wordt in het 2e 

kwartaal aangeboden aan de 

raad. 2e kwartaal 2018

8 28-feb-17 burgemeester Jager Voorstel verordening Rekenkamercommissie 2017: Mevrouw Masselink geeft aan 

dat 2 van de 4 vragen nog niet zijn beantwoord n.a.v. de gestelde vragen in de 

commissie FDM van 7 februari. Dit is voor haar reden om vervolgvragen te 

stellen. Doel van de vragen is om SMART te maken wat de rekenkamer doet. De 

voorzitter zegt toe dat in de loop van het jaar de vragen worden beantwoord.

Dit wordt extern opgepakt 2e kwartaal 2018

9 30-mei-17 wethouder 

Geertsma

Voorstel realisatie dorpshuisfunctie en sportaccommodatie bij Stad&Esch: 

wethouder Geertsma meldt dat de mogelijkheden van een tribune, die onder 

andere voldoet aan het uitgangspunt 'face-to-face contact', zullen worden verkend 

en zal worden geprobeerd dit binnen het beschikbaar gestelde krediet te realiseren. 

Mocht dit niet lukken zal hij, middels een raadsvoorstel, de raad hierover 

consulteren.

Naar verwachting kan de 

aanbesteding voor de bouw 

omstreeks 1 maart 2018 starten.

10 30-mei-17 wethouder Smidt Bekrachtiging geheimhouding WMD: zegt wethouder Smidt toe dat hij in de 

komende vergadering van aandeelhouders zal aandringen de opgelegde 

geheimhouding zo snel mogelijk op te heffen. 1e kwartaal 2018

11 4-jul-17 wethouder Smidt Voorstel voorjaarsrapportage 2017: zegt wethouder Smidt toe dat het college van 

plan is een welkomstpakket samen te stellen voor nieuwe inwoners. De 

gemeentegids zal hierin zeker een plekje krijgen. 2e kwartaal 2018

12 4-jul-17 wethouder Smidt Voorstel voorjaarsrapportage 2017: zegt wethouder Smidt toe m.b.t. slechtweer 

accommodatie, de suggestie ook Energy Valley hierbij te betrekken wordt 

aanvaard. Dit naast de mogelijkheid van Astron, waarbij de aandacht vooral op de 

sterrenhemel zal zijn gericht. 2e kwartaal 2018

13 4-jul-17 wethouder Smidt Voorstel voorjaarsrapportage 2017: zegt wethouder Smidt toe dat de suggestie 

ook onderzoek te laten doen naar bed en breakfast accommodaties in relatie tot de 

geldende verordening zal worden overgenomen.

2e kwartaal 2018



14 4-jul-17 wethouder Van 

Schelven

Voorstel voorjaarsrapportage 2017: steunt wethouder Van Schelven de gedane 

suggestie deze raadsperiode al een korte evaluatienotitie op te stellen met 

betrekking tot de sociale structuurvisie. Dit naar aanleiding van de situatie rond 

Over Entinghe.

De evaluatie SSV is 07-12-2017 

besproken in de commissie SD. 

Er is een relatie met het lopende 

Rekenkameronderzoek naar de 

werking van het instrument 

SSV. Op 20 februari 2018 is er 

een evaluatiebijeenkomst door 

de Raad georganiseerd met 

belanghebbenden.

Gereed: initiatief nu 

bij de raad.

15 4-jul-17 wethouder Van 

Schelven

Voorstel voorjaarsrapportage 2017: wethouder Van Schelven zegt toe via de visie 

ZoBuitenZoBinnen dat het college de omgeving zal betrekken bij de invulling van 

het leegkomende terrein Dingspilhuus.

Vormt een onderdeel van het 

herinrichtingsplan openbare 

ruimte. Heeft prioriteit bij de 

eerste verkenningen.

16 4-jul-17 wethouder Van 

Schelven

Voorstel voorjaarsrapportage 2017: wethouder Van Schelven zegt toe de 

overnachtingsmogelijkheden in het UNESCO gebied te onderzoeken. Het college 

staat hier niet onwelwillend tegenover maar het initiatief ligt bij de ontwikkelaars.

2e kwartaal 2018

17 4-jul-17 wethouder 

Geertsma

Voorstel voorjaarsrapportage 2017: zegt wethouder Geertsma toe dat bij aanplant 

van nieuwe bomen er rekening mee zal worden gehouden dat eiken gevoelig zijn 

voor de eikenprocessierups.

Tot einde collegeperiode laten 

staan?

18 4-jul-17 wethouder 

Geertsma

Voorstel voorjaarsrapportage 2017: zegt wethouder Geertsma toe dat bij invoering 

van edelherten het college op basis van consensus een standpunt zal innemen. Tot einde collegeperiode laten 

staan?

19 26-sep-17 wethouder 

Geertsma

Ingekomen stukken: beantwoording art. 36 vragen DSSW (onderborden bij 

plaatsnaamborden): Op de vraag wanneer de toegezegde evaluatienotitie aan de 

raad zal worden aangeboden, wordt door wethouder Geertsma toegezegd dat dit 

voor het eind van dit jaar zal zijn. 2e kwartaal 2018

20 31-okt-17 wethouder 

Geertsma

Rondvraag 5: aanvliegroutes van het vliegveld Lelystad: wethouder Geertsma zegt 

toe dat er een afschrift van de brief aan de leden van de raad zal worden verstrekt. 

Het gaat hierbij om de zienswijze van de provincie Drenthe die mede is ingediend 

door de gemeentebesturen van Meppel en Westerveld.

2e kwartaal 2018

21 28-nov-17 burgemeester Jager Rondvraag 5: Stijging aantal inbraken in kleine gemeenten tijdens donkere dagen: 

Op de vraag van de heer Doeven - is er een relatie tussen minder verlichting en 

woninginbraak - zegt de burgemeester toe dat hij zal proberen dit te onderzoeken 

en inzichtelijk te maken. Dit is echter afhankelijk van de politie en ook van het 

feit dat ze dit registreren. 2e kwartaal 2018



22 28-nov-17 burgemeester Jager Rondvraag 5: Stijging aantal inbraken in kleine gemeenten tijdens donkere dagen: 

De burgemeester stelt verder voor de politie in het voorjaar 2018 uit te nodigen 

om verslag te laten uitbrengen over de werkzaamheden van de politie

2e kwartaal 2018

23 28-nov-17 burgemeester Jager Rondvraag 5: Stijging aantal inbraken in kleine gemeenten tijdens donkere dagen: 

Op de vraag van mevrouw Starke zegt de burgemeester toe meer informatiefolders 

- over de preventie van woninginbraken - in de hal van het gemeentehuis te 

leggen.

AF: Folders liggen in de hal van 

het gemeentehuis. 1e kwartaal 2018

24 19-dec-17 wethouder 

Geertsma

Agendapunt 6: Voorstel inzake wijziging inzameling afval: Voorafgaand aan bij 

de plaatsing van de ondergrondse containers zal overleg plaatsvinden met de 

verschillende verenigingen van dorpsbelangen 2e kwartaal 2018

25 19-dec-17 wethouder 

Geertsma

Agendapunt 6: Voorstel inzake wijziging inzameling afval: Gekeken zal worden 

of de invoering van het nieuwe inzamelsysteem, qua PMD, eerder kan ingaan dan 

1 januari 2019 en wat, van deze invoering, de extra kosten zullen zijn. De 

commissie zal hierover worden geïnformeerd 2e kwartaal 2018

26 19-dec-17 wethouder 

Geertsma

Agendapunt 6: Voorstel inzake wijziging inzameling afval: Gekeken zal worden 

naar de mogelijkheden om frequenter dan tot nu toe het geval is, grofvuil te laten 

ophalen 2e kwartaal 2018

27 19-dec-17 wethouder 

Geertsma

Agendapunt 6: Voorstel inzake wijziging inzameling afval: Er komt een plan van 

aanpak om ook over te gaan tot afvalscheiding bij recreatieparken en 

appartementen (al bestaande afspraak). 2e kwartaal 2018

28 30-jan-18 wethouder 

Geertsma

Agendapunt 5: Rondvraag, naar aanleiding van de brief van VVD, CDA en PvdA 

over de beperking van evenementen op het Dwingelderveld, zegt wethouder 

Geertsma dat het afgegeven signaal duidelijk is en dat hij dit zal inbrengen in het 

geplande overleg dat op 7 februari zal plaatsvinden met de terrein beherende 

instanties.


